

<i>Sous toutes réserves</i>	<i>Without prejudice</i>
<ul style="list-style-type: none"> • La réunion dessous est pour le PTI 2017-2019 • Le PTI permet au conseil d'emprunter des millions • Les résidents sont responsables de repayer ces emprunts • Pas d'information sur le PTI pour les résidents à l'avance • Combien de millions seront réservés pour ce PTI? • Est-ce que des millions seront mis en réserve pour Pierrefonds ouest – et ce avant la consultation publique sur Pierrefonds ouest • Comment le conseil, en dernière année de son mandat, va gérer les millions pour les années qui vont au delà du présent mandat? • L'arrondissement a-t-il évalué l'impact environnemental des projets anticipés? • Combien de millions au total sont déjà empruntés et que les résidents sont en cours de repayer? 	<ul style="list-style-type: none"> • The meeting is below is for the borough's 3 year capital expenditure plan (CEP) for 2017-2019 • The CEP allows council to reserve millions that could be taken out as loans • Residents are then the ones responsible to repay these loans • No information on the CPE was provided to residents prior to this meeting • How many millions will be reserved for this CEP? • Will council set aside millions for Pierrefonds west – even before the public consultation on Pierrefonds west • How will council, in this the last year of their mandate, choose to manage the millions for the years that go beyond their mandate? • Has the borough assessed the environmental impact of anticipated projects? • How many millions in total have already borrowed and that residents are presently repaying?
<p>Séance extraordinaire du conseil d'arrondissement du lundi 12 septembre 2016 à 20 h 30</p> <p>Attention – meeting will be at: Westview Bible Church (16 789, boulevard de Pierrefonds)</p> <p>ORDRE DU JOUR</p> <p>10 – Sujets d'ouverture</p> <p>10.01 Ouverture de la séance</p> <p>10.02 Période de questions du public</p> <p>10.03 Adoption de l'ordre du jour de la séance du conseil d'arrondissement</p> <p>30 – Administration et finances</p> <p>30.01 Adopter la planification budgétaire et la programmation des projets du Programme triennal d'immobilisations (PTI) 2017-2019 de l'arrondissement de Pierrefonds-Roxboro.</p> <p>70 – Autres sujets</p> <p>70.01 Levée de la séance</p>	<p>Special borough council meeting of Monday, September 12, 2016 at 8:30 p.m.</p> <p>Attention – meeting will be at: Westview Bible Church (16 789, boulevard de Pierrefonds)</p> <p>AGENDA</p> <p>10 – Opening procedure</p> <p>10.01 Opening of the sitting</p> <p>10.02 Public question period</p> <p>10.03 Adoption of the agenda of the borough council</p> <p>30 – Administration and Finance</p> <p>30.01 Adopt the three-year programme of capital expenditures 2017-2018-2019 budget planning and projects programming of the Borough of Pierrefonds-Roxboro.</p> <p>70 – Other business</p> <p>70.01 Adjournment of the sitting</p>